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OSNOVNA ŠOLA  

PREŽIHOVEGA VORANCA JESENICE 

C. TONETA TOMŠIČA 5,  4270 JESENICE 

-------------------------------------------------------- 
Štev.: 900-5/2016/34 

Datum: 12. 6. 2024 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

3. seje Sveta staršev, ki je bila v torek, 11. 6. 2024, ob 16.30 v čitalnici šole. 

 

Prisotni: Aleš Bremec, Grega Brelih, Sandra Japič, Azra Botonjić, Tina Repovž, Admir Smajić, Nina 

Noč, Anesa Kaltak, Dimitrij Margon, Marjetka Kocijančič, Eva Rebernik, v.d. ravnateljice Jelka 

Kusterle, Urška Žust (Šolski sklad). 

 

Opravičeno odstotni: Urša Tomažič, Nataša Savčić, Davor Srebrenovski, Tatijana Bondarenko. 

 

Odsotni: Vanja Bučić, Alma Dukić, Merima Nuhanović, Nina Borković, Jasmina Lika, Jasna 

Delanović, Hasan Smajič, Marko Jandrić,  Medina Mešić,  Marjetka Škrlec, Alisa Baksa, Tina Ozebek 

Košir. 

 

 

Dnevni red: 

1. Pregled zapisnika 2. seje, 14. 3. 2023 

2. Pregled zapisnika 1. korespondenčne seje, 22. 3. 2024 

3. Potrditev predlaganih nabavnih cen delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv za šolsko leto 

2024/25 

4. Šolski sklad 

5. Razno 

 

 

Predsednik je pozdravil prisotne.  

Ob ugotavljanju prisotnosti je predsednik Sveta staršev ugotovil, da 3. seja Sveta staršev ni sklepčna, 

ker je na seji od sedemindvajsetih članov prisotnih enajst članov. V primeru, da bi bilo vsaj štirinajst 

predstavnikov staršev prisotnih, bi bila sklepčnost zagotovljena.  

Predsednik je odločil, da se bo izvedla korespondenčna seja. Prisotni člani obravnavajo točke dnevnega 

reda takoj, odsotni pa odločajo naknadno po elektronski pošti. 

 

 

Ad 1/ Pregled zapisnika zadnje seje, 14. 3. 2024 

Predsednik je na kratko povzel pobude in predloge iz zapisnika 2. seje, z dne 14. 3. 2024. Pripomb na 

zapisnik ni bilo. 

SKLEP 1: Prisotni člani so potrdili zapisnik 2. redne seje z dne, 14. 3. 2024. 

 

 

Ad 2/ Pregled zapisnika 1. korespondenčne seje, 22. 3. 2024 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

SKLEP 2: Prisotni člani so potrdili zapisnik 1. korespondenčne seje z dne, 22. 3. 2024. 
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Ad 3/ Soglasje za ceno delovnih zvezkov za šolsko leto 2024/2025 
Na podlagi 14. člena Pravilnika o upravljanju učbeniških skladov mora ravnatelj pred odločitvijo o 

izboru učnega gradiva, ki ga zagotavljajo starši učencev, pridobiti soglasje Sveta staršev k skupni 

nabavni ceni učnega gradiva.  

Knjižničarka, ga. Barbara Udrih, ki je hkrati tudi upravljalka učbeniškega sklada, je za sejo Sveta 

staršev pripravila cene delovnih zvezkov po razredih za šolsko leto 2024/25. Članom je posredovala 

predlagane cene delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv po posameznih razredih. Brezplačne delovne 

zvezke imajo učenci od 1. do 3. razreda, ker jih financira država. Pri izbiri delovnih zvezkov se ozirajo 

na vsebino in ceno. Kot vsako leto je primerjala cene za tekoče leto z naslednjim šolskim letom. 

Spremembe v primerjavi z letošnjim šol. letom: v 5. razredu je cena višja, ker bo pri angleščini učbenik 

zamenjan s samostojnim del. zvezkom (ta sprememba je bila napovedana že lani), v 7. in 9. razredu je 

znesek nižji (v 7. razredu na seznamu ne bo samostojnega del. zvezka za slovenščino, v 9. pa za 

biologijo). 

 

Na kratko je podala predlagane cene: 

1. razred: financira Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje, 

2. razred: financira Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje, 

3. razred: financira Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje, 

4. razred:   84,80 €, enako kot lansko leto, 

5. razred:   81,00 €, dražje za 19 €, 

6. razred:   112,50 €, enako kot lansko leto, 

7.   razred:  73,90 €, cenejše za 18,80 €, 

8.   razred:   87,00 €, dražje za 0,10 €, 

9.   razred:   83,70 €, cenejše za 12,70 €. 

 

Go. Rebernik je zmotilo, da so nekateri delovni zvezki konec šolskega leta prazni. Zato podpira 

pobudo, da je kakšen delovni zvezek manj. Naknadno bo v šolo sporočila, pri katerem predmetu je bil 

del. zvezek neizpolnjen. 

Ga. Udrih zaznava, da učenci ne pripravijo torb en dan prej, če bi to storili, bi bilo manj težav. Predlaga, 

da učencem na razredni stopnji starši pomagajo pripraviti torbo.   

Ga. Žust predlaga, da bi bilo bolje, da učenci domov nosijo stvari, da se lahko doma učijo iz zvezkov 

ali če zbolijo, da jim sošolci lahko posodijo zvezke in jim ni treba v šolo po zvezke. Po drugi strani pa, 

če nosijo vse domov, so torbe težke. Ga. Udrih je starše vprašala za mnenje, kaj menijo o tem, kaj je 

bolj smiselno. 

Predsednik je mnenja, da se od 1. do 3. razreda pušča v šoli. 

Ravnateljica je povedala, da nekateri starši ne preverjajo torb otrok, zato nosijo vse s seboj ali pa 

pozabijo doma. Iz ministrstva smo dobili navodilo, da za nenarejeno domačo nalogo ne smejo dobiti 

kazni, ker je domača naloga prostovoljna. Ravnateljica meni, da če dobijo domačo nalogo, je to dobro 

za učence, ker s tem utrjujejo snov. Plusi in minusi so že delne ocene in jih inšpektor ne dovoli.  

Starši doma opozarjajo svoje otroke, da npr. med poukom ne smejo klepetati. Ko pa klepetajo, učiteljica 

staršem pošlje obvestilo, da so klepetali, vendar starši v tistem trenutku ne morejo nič storiti. Naj učitelj 

ukrepa tako, da jih kaznuje, ne samo opozori starše. Enako je z domačimi nalogami.  

PREDLOG: Učitelj naj za opravljeno nalogo učenca pohvali.  

Ravnateljica bo to predlagala učiteljskemu zboru.  

Ga. Rebernik je povedala, da učitelj matematike nalog ni pregledoval, kar so otroci ugotovili in jih zato 

niso več delali.  

Ravnateljica je članom predlagala, da naj na roditeljskem sestanku druge starše opozorijo na to, da naj 

učenci delajo domače naloge. Opozorila je na slabe rezultate nacionalnega preverjanja znanja. Učenci 

ne delajo domačih nalog, ne hodijo na dopolnilni pouk, naj te stvari izpostavijo na roditeljskem 

sestanku. Ga. Rebernik je opozorila, da starši niso obveščeni, kdaj je dopolnilni pouk.  
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Ravnateljica je povedala, da če inšpektor ugotovi, da je učitelj dal učencem spis in ga ni pogledal, dobi 

opozorilo inšpektorja.  

 

Go. Kocijančič je zanimalo, ali bo organiziran dopolnilni pouk za učence, ki želijo doseči več in gredo 

na tekmovanja ter se potegujejo za Zoisovo štipendijo.  

Ravnateljica se strinja, da mora biti polovica ur namenjena dopolnilnemu, polovica ur pa dodatnemu 

pouku.  

 

Starši so povedali, da so bili pri heterogeni skupini iz matematike nekateri učenci nemirni, zato so 

učencev pisali kazenski test in s tem so bili kaznovani tudi učenci, ki so sledili razlagi. Sicer so pa 

starši pohvalili go. Ažman Andrejo ter da pozna učence.  

Ge. Žust in g. Margonu se ne zdi prav, da so tisti, ki so klepetali, za nagrado dobili dopolnilni pouk, 

ostali pa da naj se kar sami učijo doma. Učenci so se tudi dogovorili, da bodo test pisali negativno, zato 

da bodo še enkrat pisali. Tisti, ki so se učili in dobro pisali, so zaradi tega morali še enkrat pisati.  

 

SKLEP 3: Prisotni člani Sveta staršev so potrdili predlagano nabavno ceno delovnih zvezkov in drugih 

učnih gradiv za šolsko leto 2024/25. 

 

 

Ad 5/ Šolski sklad 

Predsednica Šolskega sklada, ga. Urška Žust, je povedala, da finančne zadeve sklada ureja zunanje 

računovodstvo, s katerim pa niso zadovoljne, ker imajo zadnje poročilo iz aprila.  

Ravnateljica je povedala, da bomo dobili novo računovodkinjo, ki dela za OŠ Koroška Bela in za 

Srednjo šolo, prične pa s 1. 7. 2024.  

Ga. Žust je povedala, da računovodkinja ni knjižila donacij podjetij, niti ni knjižila računov, katerih 

plačnik je Šolski sklad.  

Povedala je, da so potrdile 23 prošenj, manj je prošenj za avtobusne prevoze, več je pa vlog za šole v 

naravi. Za vstopnine in avtobuse so prejeli devet prošenj, prejeli so še prošnje za plavalni tečaj, 

nadarjene, darilo za pomladanski tek ter za nogometaše, majice za odbojkarice, nagradni izlet za 

zmagovalce papirne akcije.  

V času jesenske papirne akcije je padla cena papirja. Za jesensko smo zbrali 16.303 ton in prejeli 

892,17€, za pomladansko akcijo pa smo zbrali 18.015 ton in prejeli 1.485,78 €. 

Še vedno zbiramo zamaške za otroke, ki imajo zdravstvene težave. Zamaške odkupuje podjetje Seroh, 

ki nato sredstva nakaže otroku.  

Za naslednje šolsko leto bodo prispevali tudi za učbenike. Starši bodo morali sami vložiti vlogo, na 

podlagi katere se bodo na skladu odločili, ali se vloga odobri. Do sedaj so prejeli štiri vloge. Šola ne 

razpolaga več s podatkom, v katerem plačnem razredu so starši, zato morajo starši sami oddati vlogo.  

Po izračunu, ki ga vodijo članice same, je cca. 11.000 € prihodkov. Zavrnjena je bila samo ena prošnja 

(zaradi previsokega dohodkovnega razreda).  

Od staršev prejmejo cca. 1000 € na mesec. Pri tem se je zahvalila staršem za prispevke.  

SKLEP 4: Člani so se seznanili s poročilom Šolskega sklada.  

 

Ad 4/ Razno 

Odgovori in vprašanja iz prejšnje seje:  

- Odgovor na vprašanje ge. Repovž, ki jo je zanimalo, kako to, da ob vpisu ne upoštevajo želja 

staršev in otrok, npr. če želijo biti z nekom v razredu.  
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Ravnateljica je prebrala obrazložitev svetovalne delavke:  

»Pri oblikovanju oddelkov 1. razreda gledamo na to, da so vsaj približno enakomerno razporejeni 

glede na kraj bivanja, posebne potrebe, spol, koliko časa so v Sloveniji (znanje jezika). V preteklosti 

se je izkazalo, da je bilo praktično nemogoče poleg prej omenjenih dejavnikov upoštevati želje 

staršev, zato smo s to prakso prenehali. Če bi šlo z izrecno argumentirano željo, bi jo skušali 

upoštevati.  

 

Povedala je še, da iz vrtca v šolo ne smejo posredovati informacij o učencih.  

Ga. Repovž je povedala, da je bilo v 1. razred enega oddelka razporejenih šest učencev iz sosednjih 

ulic, en učenec iz iste ulice pa je bil v drugem oddelku. Meni, da bi svetovalna delavka morala poznati 

sosednje ulice.  

Ravnateljice je še povedala, da smo v preteklosti na ravnateljev dan imeli dan odprtih vrat za 

prvošolčke, ko so si prišli ogledat učilnice in šolo. 

  

- Smučarski tečaj – predlog, da bi se izvedel prej, npr. januarja. Običajno je februarja/marca.  

Organizator smučarskega tečaja je g. Gale, ki se strinja, da se tečaj lahko prične prej. Problem je v tem, 

da imamo težave z vaditelji, ker nihče od študentov noče delati za tako majhno postavko, kot jo 

ponujamo. Npr. za plavalno šolo v Bašaniji nimamo problemov, ker gredo zraven naši učitelji.  

PREDLOG: smučarski ali plavalni tečaj lahko izvajajo študentje v okviru prakse na faksu.  

Lahko se tudi vpraša v Plavalnem klubu Radovljica, ker če so pripravljeni priskočiti na pomoč, ker je 

tam ogromno novih vaditeljev.  

 

Na svetu zavoda je bil sprejet sklep, da je garderobna omarica last šole. Tako da se ta sklep doda k 

Vzgojnemu načrtu.  

 

Ga. Rebernik je zanimalo, zakaj niso učenci z učnimi težavami v enem razredu in je njim snov 

prilagojena.  

Ravnateljica je povedala, da smo v preteklosti imeli nivoje, vendar so se učenci počutili dislocirani in 

so postali težavni, zato smo oblikovali heterogene skupine. Meni, da bi starši morali delati na 

samozavesti, učitelji pa na avtoriteti.  

 

Ga. Kocijančič je povedala, da nekatere šole organizirajo zaključne izlete v tujino in zakaj ni tega na 

naši šoli. Ravnateljica je povedala, da so včasih hodili v Pariz in London, vendar  ni učiteljev, ki bi šli 

z učenci. 

Ga. Kocijančič je predlagala, naj se učitelji športa pozanimajo, kateri učenci imajo status športnika. 

Povedala je, da njena hči trenira plavanje in je pri tem zelo uspešna. Pred pomembnim nastopom je po 

predlogu trenerja ostala doma in o tem je bil učitelj športa obveščen po eA in tudi s pisnim opravičilom. 

Učitelji ji ni verjel, da ima status športnika, prav tako ne učiteljica.  

 Ga. Repovž je slišala, da bodo naslednje šolsko leto učiteljice menjale razrede. Ker sta ga. Cvetko in 

ga. Podnar imeli učence že v 1. in 2. razredu, je predlagala, da se v 4. razredu zamenjajo tako, da ne 

bosta spet imeli istih učencev, da se zamenjajo vsaj oddelki.  

G. Bremec je člane povabil, da se tudi naslednje leto javijo za predstavnike in se jim zahvalil za 

sodelovanje in interes.  

 

Seja je bila zaključena ob 17.40. 

Zapisala:      Predsednik Sveta staršev: 

Nataša Krajnc      Aleš Bremec 


